
 

PROTOKÓŁ NR 7/23 z Posiedzenia Komisji Budżetu i Ochrony 

Środowiska z dnia 25.08.2023 rok 

 

Godz.:16.45 

Miejsce: sala UG 

Program posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia komisji. 

4. Omówienie pisma z dnia 18.07.2023 r. dot. Dyrektywy RED 3. 

5. Omówienie inwestycji prowadzonych na obiektach oświatowych przed 

rozpoczynającym się rokiem szkolnym 2023/2024. 

6. Wolne wnioski i zapytania. 

7. Zamknięcie Posiedzenia. 

 

 

Ad.1)  W dniu 28.08.2023 r. Przewodnicząca Komisji otworzyła  

Posiedzenie Komisji Budżetu i Ochrony środowiska i powitała przybyłych 

Radnych oraz zaproszonych gości. 

Ad.2) Przewodnicząca przedstawiła porządek Posiedzenia, który został 

przyjęty przez aklamację. 

Ad.3) Przewodnicząca poinformowała, że do wglądu jest protokół z 

poprzedniego posiedzenia. Do protokołu nie zostały wniesione żadne 

uwagi. 

Ad. 4) W tym punkcie Przewodnicząca Magdalena Sieńko przekazała głos 

pani kierownik referatu  gospodarki komunalnej –Izoldzie Gajowskiej, 

która odczytała pismo dot. Dyrektywy RED 3. 

Pismo wpłynęło od Ogólnopolskiego Stowarzyszenia „KOMINKI I PIECE” : 

„Ostatnim i laty ze strony lobby związanego z Alarmami 

Smogowymi dało się słyszeć plotki i pogłoski jakoby 



używanie drewna opałowego miało być ograniczone przez 

UE a samo drewno miało utracić status odnawialnego 

źródła energii. 

Kres tym fałszywym informacjom ostatecznie położyło 

porozumienie Komisji, Rady i Parlamentu europejskiego w 

sprawie Dyrektywy RED 3. Urzędnicy unijni potwierdzili to, o 

czym zawsze mówili naukowcy: drewno jest paliwem 

odnawialnym a jego użycie w ogrzewnictwie indywidualnym 

nie zostaje w żaden sposób ograniczone. 

Tym samym całkowicie traci na znaczeniu argument o 

"odchodzeniu przez UE od użycia drewna opałowe9o", 

którym tak często posługiwało się lobby związane z 

Alarmami Smogowymi dla uzasadnienia uchwał 

antysmogowych i wszelkich innych przepisów 

ograniczających eksploatację urządzeń na drewno. 

W zastosowaniach indywidualnych, małych kotłowniach 

przydomowych, kominkach i piecach drewno drewno będzie 

mieć zawsze status OZE i powinno być, tak jak w całej 

nowoczesnej Europie, promowane i dotowane. 

Nie ma obaw o zanieczyszczenie powietrza, ponieważ na 

polskim rynku dostępne są już tylko te, które europejskie 

normy spełniają. Umożliwienie mieszkańcom Państwa gminy 

korzystania z łatwo dostępnego i najtańszego paliwa jakim 

jest drewno będzie dużą korzyścią zarówno dla nich, dla 

środowiska oraz dla dobrego Gospodarza gminy.” 

Kierownik referatu oraz obecni Radni uznali, że na ten moment nie 

ma potrzeby dofinansowania piecy opalanych drewnem, chyba że 

mieszkańcy Gminy będą zgłaszali takie potrzeby. Do tej pory 

dofinansowane są inne źrodła ciepła, z których korzystają 



mieszkańcy. 

Ad.5) W tym punkcie Przewodnicząca Magdalena Sieńko przekazała głos 

pan wicewójtowi  Danielowi Kuraszowi, który przedstawił sytuację 

remontów na obiektach szkolnych. 

Na placówkach oświatowych nie było większych remontów, poza szkołą w 

Turzy Śląskiej. 

Orgnizacja nauki w szkole z powodu remontu przedstawia się następująco:   

- Klasy I – zajęcia lekcyjne będą odbywać się w przedszkolu w Turzy 

Śląskiej. 

- Klasy II i III- w salkach katechetycznych przy parafii w Turzy Śląskiej. 

Pozostałe klasy będą miały lekcje w  remontowanej szkole, która 

częściowo jest wyłączona ale dostosowana do realizacji nauki szkolnej. 

Zakres prac obejmuje dość szeroki wachlarz robót m.in.: 

- pełna kompleksowa termomodernizacja ( izolacja i docieplenie 

fundamentów ścian, dachu, stropów) 

-  wymiana stolarki zewnętrznej : okiennej i drzwiowej 

- wymiana instalacji CO i wodno-kanalizacyjnej, elektrycznej 

- instalacja fotowoltaiczna na dachu 

- monitoring, alarm 

- prace remontowe: malowanie wszystkich sal, wymiana podłóg, remont 

sanitariatów 

Inwestycja jest realizowana z pozyskanych środków zewnętrznych 

(fundusze norweskie) oraz ze środków finansowych gminy. 

 

Ad.6) Wolne wnioski i zapytania 

W tym punkcie zostało omówione „Zestawienie złożonych wniosków o 

przyznanie dotacji na wsparcie projektów z zakresu rozwoju sportu na 

terenie Gminy Gorzyce w 2024 r.”Radny Piotr Wawrzyczny zaproponował 

kwoty dotacji dla poszczególnych klubów, które zostały pozytywnie 

przyjęte przez obecnych na posiedzeniu komisji radnych. 



l.p Nazwa podmiotu Liczba drużyn 

Koszt 
całkowity 

wg 
zlożonej 
oferty 

Wnioskowana 
kwota dotacji 

% dotacji 
w wartości 

zadania 

Kwota 
dotacji 

przyznana 
w 2023 r. 

Propozycja 
Komisji 

budżetu i 
ochrony 

środowiska 

1 LKS "Naprzód Czyżowice" 
3 drużyny (70 
osób) 138 400 106 000 76,59% 80 000 100 000 

2 KS "Czarni Gorzyce" 
10 drużyn (185 
osób) 147 960 119 000 80,43% 80 000 100 000 

3 KS "Olszynka Olza" 
1 drużyna (15 
osób) 25 000 24 000 96,00% 18 000 18 000 

4 KS "Przyszłość Rogów" 
7 drużyn (149 
osób) 131 000 120 000 91,60% 80 000 100 000 

5 LKS "Rozwój Bełsznica" 
3 drużyny (55 
osób) 62 800 58 000 92,36% 18 000 23 000 

6 KS "Unia Turza" 
7 drużyn (105 
osób) 430 000 170 000 39,53% 80 000 100 000 

7 UKS "Aligator Gorzyce" 45 osób 130 000 100 000 76,92% 60 000 60 000 

8 UKS "Sparta Czyżowice" 25 osób 6 700 5 100 76,12% 3 000 5 000 

9 
Klub Szachowy "Gambit" 
Gorzyce 27 osób 6 000 5 000 83,33% 5 000 5 000 

SUMA 
1 077 
860 707 100  424 000 511 000 

 

Ad. 7) Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Komisji 

Budżetu i Ochrony Środowiska Magdalena Sieńko zamknęła posiedzenie 

Komisji w dniu 28.08.2023 , dziękując wszystkim obecnym za przybycie. 

 

Załączniki: 

- zał. nr 1- lista obecności radnych Komisji budżetu i ochrony środowiska 

-  zał. nr 2- lista obecności –goście. 

 

 

 

 

                                                                                                                          Protokolant 
Przewodnicząca Komisji Budżetu i Ochrony środowiska 

 
                                                                                                                        Magdalena Sieńko 
 

 


